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Rate of workers1 aged 25-64 years, by sex, equivalent territories of the Nord-du-Québec region, 2002-2005

2002 2003 2004r 2005e Gap 
2005/2002

% Percentage points

Jamésie 71.0 68.3 70.5 67.7 -3.3

Males 76.4 72.7 74.8 70.3 -6.1

Females 65.2 63.3 65.6 64.9 -0.3

  

Kativik 72.6 74.5 76.6 75.6 3.0

Males 73.8 77.5 77.6 77.6 3.8

Females 71.3 71.4 75.7 73.5 2.2

  

1. The rate of workers is an indicator developed by the ISQ, using taxation statistics on individuals, to track the annual evolution of the labour 
market by RCM. The rate of workers is the relationship between the number of individuals aged 25-64 whose main source of income is 
employment or business income and the population aged 25-64 in a given territory. For additional information on the methodology, consult the 
feasibility study, Étude de faisabilité sur l'utilisation de statistiques fiscales pour suivre l'évolution du marché du travail par MRC. 
For information on data analysis, consult the newsletter called Bulletin flash sur l'évolution du marché du travail dans les MRC.

  

Sources: Institut de la statistique du Québec and ministère du Revenu du Québec.

Compilation and processing: Institut de la statistique du Québec, Direction des statistiques économiques et sociales.
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